
	

	

	
	Til		Københavns	Kommune	Teknik‐	og	Miljøforvaltningen		
Kommentar	til	planen	om	at	oprette	en	maratonrute	i	
Københavns	Kommune.			I	Dansk	Atletik	Forbund	er	vi	blevet	informeret	om	planen	om	at	oprette	en	maratonrute	til	motionister	gennem	flere	bydele.	Ruten	skulle	markeres	hele	vejen	rundt,	og	finansieringen	skulle	dels	komme	fra	Københavns	Kommune	og	dels	fra	foreningslivet.		Vores	klare	holdning	til	dette	projekt	er,	at	ideen	om	én	lang	maratontræningsrute	ikke	vil	fange	den	almindelige	motionist	i	København.	Det	vil	kun	være	nogle	ganske	få	ekstremløbere	som	ville	kunne	bruge	ruten.	Derfor	vil	vi	anbefale	at	man	i	stedet	brugte	de	afsatte	penge	i	budgettet	på	det	allerede	gode	arbejde	som	Københavns	Kommune	gør	med	at	få	optimeret	løbebetingelserne	rundt	om	i	København.	Så	målet	ikke	bliver	en	markering	af	en	lang	ruten	‐	men	i	stedet	af	optimere	forholdene	de	steder	hvor	der	løbes	allerede	nu.			Mulighederne	kunne	være	bedre	belysning,	optimering	af	løbeunderlaget,	bedre	skiltning	og	markering	af	små	løberuter	rundt	om	i	byen.	Dette	vil	komme	mange	flere	borgere	til	gavn,	og	fra	vores	synspunkt	være	det	bedst	mulige	måde	at	fremme	forholdene	for	løb	i	København	.		Vi	står	gerne	til	rådighed	hvis	I	har	spørgsmål	eller	kommentarer.		Med	venlig	hilsen		Jakob	Larsen	 	 	 Lars	Nissen		Direktør	 	 	 Teknisk	ansvarlig		Dansk	Atletik	Forbund		 VM	Halvmaraton	jal@dansk‐atletik.dk	 	 lni@dansk‐atletik.dk	 	tlf.	29	44	43	32		 	 tlf.	22	49	24	54		 	


